

Title (en)

Automatic dispenser.

Title (de)

Automatisches Ausgabegerät.

Title (fr)

Distributeur automatique.

Publication

EP 0099347 A2 19840125 (FR)

Application

EP 83870058 A 19830610

Priority

BE 208332 A 19820611

Abstract (en)

The dispenser of bakery or confectionery products comprises a corridor (3), the end (4) of which is accessible to the public, a door (6) closing this corridor and means (7) for controlling this door, a series of movable compartments (8) connected to one another and each containing the product to be dispensed and arranged so as to be presented one by one at the open end (5) of the corridor, means (10) for displacing the compartments (8) in steps, a payment device associated with the means (7) and ensuring the actuation of the door and the displacement of the compartments by one step, and detection means (12) associated with the device (11). <IMAGE>

Abstract (fr)

Distributeur de produits de boulangerie ou de pâtisserie comprenant un couloir (3) dont l'extrémité (4) est accessible au public, un portillon de fermeture (6) de ce couloir et des moyens de commande (7) de ce portillon, une série de compartiments mobiles (8) réunis entre eux et renfermant chacun le produit à distribuer et agencés pour se présenter un à un à l'extrémité ouverte (5) du couloir, des moyens (10) pour déplacer pas à pas les compartiments (8), un dispositif de paiement, associé aux moyens (7), assurant la manœuvre du portillon et le déplacement d'un pas des compartiments et des moyens de détection (12) associés au dispositif (11).

IPC 1-7

G07F 11/58

IPC 8 full level

G07F 11/58 (2006.01)

CPC (source: EP)

G07F 11/58 (2013.01)

Cited by

EP0474911A1; FR2877123A1; ES2043547A2; GB2251609A; GB2251609B

Designated contracting state (EPC)

DE FR GB IT LU NL

DOCDB simple family (publication)

EP 0099347 A2 19840125; EP 0099347 A3 19851121

DOCDB simple family (application)

EP 83870058 A 19830610